
BR.0002.4.2015
PROTOKÓŁ Nr VI/15

z sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach
z dnia 25 marca 2015 roku

VI po wyborach sesja Rady Miejskiej
odbyła się w Gminnym Centrum Zachowania Dziedzictwa Kulturowego w 

Wilamowicach,
ul. Paderewskiego 3 (I piętro – sala konferencyjna).

Obradom przewodniczył: Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Nycz

Czas trwania:   od godz. 14.30 do godz 17.00
                         
Obecni: 15 radnych na stan 15

 Zaproszeni goście, wg listy obecności załączonej do protokołu:

– Marian   Trela            -  Burmistrz  Wilamowic
– Stanisław Gawlik            -  Zastępca Burmistrza
– Zyta Blachura – Majdak            -  Skarbnik Gminy
– Sołtysi  Sołectw  Gminy  Wilamowice  (obecnych  3/5)  oraz  Przewodniczący  Zarządu 
Osiedla  Wilamowice
- Edward Grzywa            - Adwokat
– Kazimiera Gabryś            - Kierownik Wydz. SG
– Bożena Sobocińska            - Kierownik ZOSiP
– Sławomir Walczak            - Komendant Komisariatu Policji w Kobiernicach
–Stanisław Nycz  - Prezes Zarządu Gminnego OSP
– Roman Jędrzejko - Komendant Gminny OSP
–Dorota Nikiel - Radna Powiatu bielskiego 

PRZEBIEG OBRAD

1. Otwarcie sesji.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Wilamowicach Pan Stanisław Nycz otworzył VI po
wyborach sesję Rady Miejskiej, powitał wszystkich zebranych a następnie na podstawie  
listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych na stan 15, co stanowi o pra-
womocności
dzisiejszych obrad.

 2. Zatwierdzenie porządku obrad.

Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad, który wszyscy otrzymali:

Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Zapytania, wnioski, interpelacje radnych.



4. Wystąpienia zaproszonych gości.
5. Przyjęcie  protokołu  z  obrad  V sesji  z  dnia  18  lutego 2015 r.  Rady Miejskiej  w 

Wilamowicach. 
6. Bezpieczeństwo publiczne na terenie gminy Wilamowice /policja, straż.
7. Gospodarka odpadami – funkcjonowanie ''ustawy śmieciowej''
8. Kalendarz imprez kulturalnych na rok 2015.
9. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji  celowej dla Powiatu Bielskiego w 
2015 r. z przeznaczeniem na dofinansowanie wydatków ponoszonych przez Powiat 
w  związku  ze  świadczeniem  usług  przewozowych  w  zakresie  publicznego 
transportu zbiorowego w 2015 roku.

2) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy najmu nieruchomości gruntowej położonej w Wilamowicach

3) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Wilamowice.

4) wyrażenia  zgody  na  wyodrębnienie  w  budżecie  Gminy  Wilamowice  środków 
stanowiących fundusz sołecki

5) przekazania  środków  finansowych  dla  Komendy  Miejskiej  Państwowej  Straży 
Pożarnej w Bielsku – Białej z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu nowego 
samochodu ratowniczo – gaśniczego dla Jednostek Ratowniczo – Gaśniczych PSP.

6) powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Wilamowicach.
7) Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilamowice.
8) Wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2015;

10.  Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje.
11. Sprawy bieżące Rady – wolne wnioski.
12. Zakończenie sesji.

Przewodniczący RM Stanisław Nycz:
– Czy są jeszcze jakieś pytania lub uwagi? - Nie widzę.
– Kto jest za przyjęciem odczytanego porządku obrad? 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.
,,Za '' - 15,  „przeciw'' – 0,  „wstrzymało się'' – 0.

3. Zapytania, wnioski, interpelacje radnych. 

Radny  Władysław  Carbol:  Chodzi  o  ulicę  Bielską,  która  biegnie  od  Bielska  aż  do 
Jawiszowic.  Ten  pierwszy  odcinek,  który  był  robiony  między  stawami  trochę  ulega 
degradacji, są ubytki i pęknięcia. Jest potrzeba wzmocnienia pobocza zaraz od granicy 
Wilamowic  do  pierwszego  przepustu.  To  jest  prośba  mieszkańców.  Chodzi  o  światła 
zwalniające na skrzyżowaniu ulicy Bielskiej z Sosnową i Wiśniową. To jest uzasadnione, 
bo od tego skrzyżowania w dół aż do Rusina gdzie jest skład kruszywa jest prosta droga.  
Jadąc od Bielska trzeba wrócić do sprawy ronda. Prośba od mieszkańców ulicy Miłej,  
którzy proszą o połatanie dróg.

Radny Grzegorz Cieślak: Jeszcze odnośnie ulicy Miłej – jest również prośba żeby zrobić 
odwodnienie.  Druga  sprawa  jest  odnośnie  ulicy  Pańskiej  w  Pisarzowicach,  tam  był 
remontowany odcinek od ronda w kierunku Harszówek – część rowów jest umocnionych 
korytkami, a jest tam sucho, natomiast zostały tam miejsca, które są nieumocnione i ciągle 
się  rów  obrywa.  Jest  tam  też  problem  z  przepustem  pod  Pańską.  Odnośnie  ronda 



rozmawiałem z ogrodnikami i mówili, że będą dalej o to dbać – tylko prosili, żeby zrobić 
coś w sprawie głazów, które tam były nawiezione aby auta ciężarowe nie wjeżdżały na to 
rondo aby ewentualnie  dać większe głazy na to  miejsce.  I  jeszcze ulica Starowiejska, 
Krzemień w stronę Rolniczej tam jest rzeka Skotnica, która w jednym miejscu zabiera dość 
mocno drogę i mieszkańcy prosili żeby umocnić brzeg lub zrobić barierę.

4.   Wystąpienia zaproszonych gości.  

Radna Powiatu Dorota Nikiel: W najbliższych planach jeśli chodzi o drogę powiatową w 
Pisarzowicach to najpilniejszą jest ulica Szkolna a przy okazji dokończenia tej drogi, która 
ma iść do Krzemienia,  może udało by się  załatwić  poprawki  między stawami.  Jestem 
wiceprzewodniczącą Komisji  Promocji  Kultury  i  Sportu  i  na  przedostatniej  komisji  były 
podawane inwestycje  sportowe planowane w powiecie  bielskim w tym również  nasza 
gmina  i  niestety   jedna  inwestycja  nie  została  w  ogóle  wymieniona,  a  mianowicie 
przebudowa  boiska  szkolnego  w  Pisarzowicach  –  a  jest  to  największa  inwestycja. 
Informacji  o danych inwestycjach udzielał  pan Wiceburmistrz i  takowych nie przekazał. 
Mam taka prośbę na przyszłość, że jeżeli robimy coś w naszej gminie to chwalmy się też 
tym.

Sołtys Tadeusz Dziubek: Chciałem się zapytać kiedy będą sprzątnięte śmieć w rowach ?

Sołtys Edyta Nycz:  Chodzi o ulicę Dolną w Starej Wsi a dokładniej o pobocza, płynie 
tamtędy woda, one są popękane, są dziury. Również ulica Pielgrzymów, gdzie są bardzo 
głębokie rowy, które zaczęło obrywać i w następnej kolejności woda zabierze asfalt. Nastę 
pnie ulica Akacjowa, gdzie asfalt popękał i pozapadał się.

5.   Przyjęcie protokołu z obrad V sesji -  z dnia 18 lutego 2015 roku Rady Miejskiej w   

Wilamowicach. 

Przewodniczący RM Stanisław Nycz oddał głos Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej.
Pan Jerzy Norymberczyk stwierdził, że Komisja Rewizyjna zapoznała się z protokołem z 
obrad  V sesji  Rady Miejskiej  w Wilamowicach, która odbyła się dnia 18 lutego 2015 r. 
Protokół był wyłożony do wglądu w biurze Rady Miejskiej a obecnie znajduje się na sali.  
Komisja  Rewizyjna  stwierdziła  zgodność  protokołu  z  faktycznym  przebiegiem  obrad  i 
składa wniosek o przyjęcie  protokołu bez odczytywania.

Przewodniczący RM Stanisław Nycz:
– Czy są pytania lub uwagi? - Nie widzę.
– Poddaję  wniosek  pod  głosowanie  –  kto  jest  „za”  przyjęciem  protokołu  bez 

odczytywania?
„Za” - 15 głosów

6. Bezpieczeństwo publiczne na terenie gminy Wilamowice /policja, straż.

Pan  Sławomir  Walczak  Komendant  Komisariatu  Policji  w  Kobiernicach  omówił  i 
zaprezentował temat bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Wilamowice w formie 
prezentacji multimedialnej – co stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Dyskusja



Radny Władysław Carbol:  Jakie są przyczyny interwencji ( chodzi o niebieskie karty)? 

Komendant Sławomir Walczak: Dzwonią teraz prawie o wszystko, czasami dochodzi do 
takich sytuacji, że dzwonią po to aby nas czymś zająć i my wyjeżdżamy na interwencję a 
włamują nam się np. 20 km dalej. Przy tej ilości patroli nie jesteśmy w stanie przemieścić  
tak  szybko  patroli  z  jednego  na  drugie  miejsce.  Jest  dużo  interwencji  na  imprezach. 
Samych interwencji domowych jest dość sporo, ponad 1 interwencję dziennie. Natomiast 
interwencje w miejscach publicznych poza miejscem zamieszkania jest aż 1800, gdzie w 
2013 było niecałe 1300. Mamy taki rejestr spraw o wykroczenia, w którym odnotowujemy 
wszystkie zdarzenia z tej kategorii i tutaj mamy też wzrost 226 w 2013 roku 327  w 2014 
roku.  Można to  wytłumaczyć  tym,  że dość sporo wykroczeń wyszło  nam w związku z 
przywłaszczeniem sobie pieniędzy przez ajenta agencji pocztowej. 
Radny Władysław Carbol: A gdzie to miało miejsce?

Komendant Sławomir Walczak: W Czańcu. 

Komendant Sławomir Walczak podziękował za współpracę, wsparcie finansowe, dzięki 
któremu udało się uzupełnić m. inn sprzęt komputerowy i wyposażyć posterunek w dwa 
nowe radiowozy.

Radny Tadeusz Grzywa:  Mieszkańcy  Dankowic wielu drobnych zdarzeń nie zgłaszają, 
gdyż na rozstrzygnięcie długo się czeka lub  wykroczenie zostaje umorzone. Zgłaszają 
nam sołtysom,  radnym,  ale  nie  policji.  Prosiłbym  też  pana  Komendanta  żeby  patrole 
jeździły tez po bocznych drogach a nie tylko w centrum. A co jest z narkotykami? Nic nie 
było na ten temat w tej prezentacji.

Komendant Sławomir  Walczak:  Na szczęście na terenie waszej   gminy narkotyki  są 
bardzo znikome. Dużo więcej pojawia się tego w Kozach i w Porąbce. 

Radny Tadeusz Grzywa: Czy są jakieś metody sprawdzania, kontroli? Kiedyś zostałem 
zmuszony  do  przeprowadzenia  prywatnego  śledztwa  i  się  przestraszyłem  co  się  w 
Dankowicach dzieje. Po rozpoznaniu terenu okazało się, że to jest po prostu sieć. Było 
zdarzenie na festynie  w Dankowicach,  gdzie było  połączenie narkotyków z alkoholem. 
Zażywa i młodzież i starsi. Coś trzeba w tym kierunku zrobić.

Komendant Sławomir Walczak: Narkotyki to jest temat, który się coraz bardziej w Polsce 
rozwija.  Pojawiają  się  coraz  to  nowsze  środki.  Składy  narkotyków  są  tak  szybko 
zmieniane,  że  zanim  to  zostanie  wrzucone  do  naszego  wykazu,  że  jest  to  środek 
zabroniony, to oni już go wycofują i robią coś innego. Współpracujemy z innymi służbami  
m. inn z Komendą Miejską Policji, która ma referat, który się zajmuje narkotykami. Chodzi  
nam o to ,żeby nie tylko złapać tych ludzi, którzy zażywają, ale przede wszystkim tych,  
którzy rozprowadzają. Chciałbym narkotyków wykrywać  więcej,  ale jest  na razie z tym 
problem.

Z-ca  Burmistrza  Stanisław  Gawlik:  Byłem  na  podsumowaniu  wyników  Komendy 
Miejskiej Policji jako całego garnizonu bielskiego i tam też się pojawiły takie informacje , 
jedynym  w  zasadzie  działaniem,  gdzie  dynamika  była  ujemna  to  była  wykrywalność 
narkotyków.  To by się  pokrywało  z  tym,  co  pan komendant  mówi  a  jednocześnie  nie 
zgadza się to nam z tym, że te narkotyki są terenie gminy Wilamowice. My o tym wiemy i 
policja również a jakoś nie widzimy tych działań zmierzających do wykrycia. Są dealerzy i  
starajmy się ich szukać. Może jest kłopot w wykrywaniu, może metody nie te?  Rozwijają 



się narkotyki a my ich wykrywamy coraz mniej.

Komendant Sławomir Walczak:  Współpracujemy z referatem narkotykowym i  tam są 
specjaliści w tej dziedzinie, wiedzą gdzie to może być. Prowadzą z nami takie działania.

Radny  Tadeusz  Grzywa:  Prosiłbym  żeby  uczulić  dzielnicowych  do  tego,  żeby  w 
godzinach wieczornych tą młodzież przypilnować, skontrolować.

Komendant Sławomir Walczak: Zgodzę się z panem. Kontrola musi być. Teraz młodzież 
się nie boi jak się ją legitymuje. Oczywiście legitymujemy ich, sprawdzamy w systemach 
czy  nie  widnieją  już  w  kartotekach  i  nie  byli  notowani.  Dealerzy  mają  jednak  dobrze 
pochowane narkotyki a niestety nie mamy psa do wykrywania narkotyków w Bielsku. Jeśli 
macie państwo jakieś informacje to bardzo proszę o współpracę.

Radna  Powiatu  Dorota  Nikiel: W  gimnazjum  w  Pisarzowicach  stosujemy  program 
profilaktyczny jeżeli chodzi o narkotyki i myślę, że w tym kierunku należało by iść jeżeli  
chodzi  o  młodzież.  Co  roku  klasy  drugie  mają  warsztaty  prowadzone  przez  byłego 
narkomana, który szczegółowo opowiada  o uzależnieniu. Napisał nawet książkę. Myślę,  
że to bardziej trafia do młodzieży. W niektórych przypadkach rodzice boją się mówić o 
problemie bo boją się swoich dzieci. 

Komendant Sławomir Walczak: Jeżeli macie taką osobę, to fajnie byłoby ją wykorzystać 
po  innych  szkołach.  Rodzice  są  teraz  tak  zabiegani,  że  często  wychowanie  dziecka 
ogranicza się do dania dzieciakowi określonej kwoty.

Radny  Marian  Rozner:  Było  pokazane  tutaj  znęcanie  się  nad  psem,  a  proszę  mi 
powiedzieć co w sytuacji gdy biega bezpański pies, dostajecie zgłoszenie, że taki pies jest 
groźny  i  co  wtedy  robicie?  Bo  w  programie  mamy  napisane,  że  policja  jest 
współdziałającym organem.

Komendant Sławomir Walczak: Staramy się go w jakiś sposób zabezpieczyć, chyba, że 
go ktoś zamknie na swojej posesji. Urzędy gmin maja podpisane różnego rodzaju umowy 
ze schroniskami. Przyjeżdżamy na miejsce, staramy się jakoś tego psa zabezpieczyć do 
chwili  przybycia tej osoby ze schroniska. Najgorsze jeżeli ten pies ucieknie i wtedy nie 
wiadomo co zrobić, bo nie mamy sprzętu do łapania.

Komendant Gminny OSP Roman Jędrzejko podsumował działania podejmowane przez 
ochotnicze straże pożarne w roku 2014 na terenie działania Oddziału Gminnego Związku 
OSP RP w Wilamowicach,  powiat  Bielsko  –  Biała,  województwo  śląskie  -  co  stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu.

Komendant  Gminny  OSP  Roman  Jędrzejko: Z  tego  miejsca  chciałem  bardzo 
serdecznie podziękować w imieniu Zarządu Gminnego ZOSP RP w Wilamowicach jak i 
wszystkich jednostek OSP, pracownikom Urzędu Gminy Wilamowice na czele z panem 
Burmistrzem Marianem Trelą oraz Radzie Miejskiej na czele z Przewodniczącym Rady – 
panem Stanisławem Nyczem za zrozumienie i  wspieranie ochotniczego pożarnictwa w 
naszej gminie oraz popieranie wszelkich inicjatyw ze strony lokalnych OSP. 

Dyskusja

Radny  Grzegorz  Cieślak:  Czy  w  związku  z  prewencją  i  działaniami  dotyczącymi 



zaczadzeń, proponowałbym, żeby ludzi uczulić, że warto mieć czujnik czadu - taki koszt 
czujnika czadu tj. ok . 80 – 100 zł. Dobrze by było, żeby któraś jednostka na terenie naszej  
gminy też miała taki czujnik.

Komendant Gminny OSP Roman Jędrzejko:  Jest to w zamysłach, ale to nie są tanie 
rzeczy. Bardzo dobry wniosek i na pewno poruszę ten temat na naradzie w komendzie, 
tym bardziej, że te zdarzenia są częstą przyczyna naszych interwencji.

Burmistrz Marian Trela:  Chciałbym podziękować za współpracę panom komendantom. 
Pan Burmistrz podkreślił  również, że istniej problem z narkotykami,  a mieszkańcy choć 
wiedzą gdzie się to dzieje nie informują odpowiednich służb. Apelował żeby zgłaszać takie  
sytuacje.

 7.   Gospodarka odpadami – funkcjonowanie ''ustawy śmieciowej''  

Przewodniczący RM Stanisław Nycz  poinformował zebranych, że wszyscy radni otrzy-
mali pismo dotyczące analizy stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy 
Wilamowice - co stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 10 kwietnia będzie otworzona oferta 
przetargowa, gdyż umowa się kończy ostatniego czerwca. Nasuwam nam się jedno pyta-
nie – przedtem najpierw ustalaliśmy cenę, odpłatność od jednego mieszkańca, a następ-
nie  państwo  organizowaliście  przetarg.  Teraz  sytuacja  jest  taka,  że  jest  organizowany 
przetarg  i może się okazać, że po przetargu wrócimy do ceny. Czy wymagania ofertowe w 
tym przetargu będą się różnić zasadniczo od wymagań ofertowych przetargu, który jest w 
tej chwili realizowany przez firmę. 

Z-ca Burmistrza Stanisław Gawlik: Temat gospodarki odpadami to temat istotny dla nas 
wszystkich. Przetarg był ogłoszony na dwa lata i obowiązuje do 30 czerwca br. Weszła no-
welizacja  ustawy  gospodarki  odpadami,  również  kończą  się  okresy  przetargowe  tych 
umów,  które  zostały  zawarte.  Został  już  rozstrzygnięty  przetarg  na  punkt  selektywnej 
zbiórki odpadów komunalnych – nie ma wielkich możliwości wyboru, ten przetarg wygrała 
firma pana Sternata.  W kwietniu będzie otwarcie ofert na przetarg na odbiór i zagospoda-
rowanie odpadów komunalnych. Obowiązkiem firm i Burmistrza jest to żeby dostarczyć te 
odpady  do instalacji regionalnej, które zostały wyznaczone dla województwa śląskiego. 
My najbliższą mamy w Bielsku – Białej. Na dzisiaj mamy taką sytuację, że żadna z instala-
cji nie jest w stanie przyjąć odpadów zielonych bo tego mają za dużo. U nas w gminie też 
mamy z tym problem. Gmina Wilamowice jako jedna z trzech nie miała podpisanej umowy 
z regionalną instalacją zakładu gospodarki  w Bielsku – Białej i dlatego nie mieliśmy pew-
nych obligatoryjnych narzuconych rzeczy, które powinniśmy realizować – mówię tutaj o 
zbiórce odpadów mokrych,  suchych,  my na terenie gminy realizowaliśmy już od lat  tą 
sama zbiórkę, czyli podział odpadów na poszczególne frakcje. W roku 2013 mieliśmy tylko 
szacunkowe ilości odpadów i podejmowaliśmy uchwałę na pewnych przesłankach oparta 
co się potwierdziło później o wysokości opłaty. Dzisiaj sytuacja jest trochę inna, ponieważ 
posiadamy informacje za 2014 rok i  na tej  podstawie szacujemy ilość odpadów,  które 
mogą być zebrane w następnych latach obowiązywania tej umowy. Dopiero po przetargu 
będziemy ustali, zmieniali, bądź też okaże się, że nie zmienimy. Nie ma tej pewności  jakie 
te  ceny zostaną podyktowane.  Wiemy,  że Urząd Ochrony Konsumentów i  Konkurencji 
podjął decyzję, że wszczyna postępowanie w stosunku do zakładu gospodarki odpadów 
komunalnych, gdzie dla gmin,  które nie miały podpisanej umowy liczył cenę od odpadów 
na miejscu na bramie dwukrotnie wyższą niż dla gmin, które miały umowę. Najwięcej inter-
wencji i zastrzeżeń odnośnie funkcjonowania gospodarki odpadami było zgłaszanych na 
sesjach. Według nas ten system do tej pory funkcjonował dobrze. Odnośnie warunków w 



ofercie przetargowej nie ma zmian zasadniczych. Ogłosiliśmy  przetarg na dziewięć mie-
sięcy po to, żeby jeszcze zmieścić się w realiach starej ustawy o gospodarce odpadami  i  
na spokojnie przygotujemy się do zastosowania przepisów wynikających z nowej ustawy 
śmieciowej, która będzie przygotowana od 1 kwietnia 2016 roku. Wracając do danych, któ-
re otrzymaliście, że nie ma wielkiej dynamiki w odpadach segregowanych chociaż zauwa-
ża się wzrost tych odpadów segregowanych. Proszę również zwrócić uwagę na pozycję – 
żużel, popioły z czego wynika, że bardzo dużo naszych gospodarstw opala się węglem 
bądź materiałami węglopobobnymi. Świadczy to o skali zjawiska i trzeba będzie się zasta-
nowić czy nie  iść w kierunku zmiany tych systemów grzewczych naszych budynków. 

Radny Andrzej Nycz: Przedtem musiała być ustalona cena przed przetargiem, teraz nie 
musi być? 

Z-ca Burmistrza Stanisław Gawlik: Zamawiający jak zwykle poda kwotę, którą przezna-
czył na to zadanie. Jeżeli kwota  oferowana przez wykonawcę będzie wyższa od kwoty 
przeznaczonej przez gminę no to będziemy musieli albo dołożyć do tej kwoty i wybrać wy-
konawcę, co wydaje się jedynym rozsądnym pociągnięciem. Jeżeli już raz w przetargu  fir-
my złożą i zadeklarują, albo jeżeli nam starczy pieniędzy bo mamy trochę oszczędności i  
zamkniemy się w kwocie to nie będziemy podnosili, a jeżeli kwota będzie znacząco wyż -
sza w przetargu no to będziemy musieli znowu podzielić przez liczbę mieszkańców i wyj -
dzie kwota. 

Radny Andrzej Nycz: Rozumiem, że kwota wyjściowa to 7 zł.

Z-ca Burmistrza Stanisław Gawlik: Kwota będzie wyjściowa oscylowała w granicy ogól-
nej kwoty jaką zapłaciliśmy za gospodarkę.

Burmistrz Marian Trela: Ustaliliśmy stawkę odbioru za odpady i każdy mieszkaniec płaci 
7zł. A wszystko będzie uzależnione od przetargu. Jeżeli przetarg się okaże, że to będzie  
wyższa kwota, a dysponujemy już pełnymi danymi to wtedy dopiero ustalimy. Przedtem 
najpierw ustalaliśmy kwotę a dopiero później  ogłaszaliśmy przetarg. To nie było  dobre 
podejście, bo jak można najpierw ustalić cenę nie znając ceny za usługę. Plus jest taki, że 
te odpady, które są segregowane, są zagospodarowane w zakresie tej firmy i firma ma 
jakieś  z  tego  tytułu  dochody.  Za  odpady  pozostałe  ta  firma  będzie  płaciła  mniej  niż 
obecnie.  W bieżącym przetargu również jest  ustalona cena ryczałtowa.  Kwota 7zł  jest 
kwota wystarczającą na dzień dzisiejszy. Nie możemy teraz ustalić opłaty. W najbliższej 
perspektywie  musimy  zastanowić  się  nad  tym  w  jaki   pomóc  mieszkańcom  żeby 
wyeliminować węgiel. Zwracajmy uwagę na to co palą ludzie.

Radny Marian Rozner:  Paliłem gazem kilkanaście lat temu i to nie gmina doprowadziła 
do tego, że palimy węglem tylko państwo doprowadziło bo ceny poszły do góry. Czy cena 
jeśli chodzi o przetarg  selektywnych odpadów się zmniejszyła czy zwiększyła ?

Z-ca Burmistrza Stanisław Gawlik: Jeżeli chodzi o selektywne to ta cena uległa zmianie. 
Mamy w tej chwili 8 tys zł na miesiąc a było o połowę mniej w okresie obowiązywania tej 
ustawy śmieciowej jak została wprowadzona. Przedsiębiorca też miał problemy żeby to 
wycenić. Byłem na punkcie selektywnej zbiórki odpadów komunalnych, gdzie jest czysto, 
ale brakuje moim zdaniem kontenerów, jest to pod gołym niebem. Nie zwalnia nas to z 
obowiązku poszukania takiego terenu na przyszłość, na którym mógłby być zorganizowa-
ny punkt  selektywnej zbiórki odpadów komunalnych.



Radny Andrzej Nycz: Zmieniła się ta ustawa, że przedtem musiała być kwota przed prze-
targiem a teraz nie musi być?
Burmistrz Marian Trela: Panie Andrzeju na dzień dzisiejszy cena jest ustalona i ona się 
nie zmieniła tj. 7 zł . My ją możemy zmienić a nie musimy. Jeżeli będzie po przetargu i 
okaże się, że jest cena większa do odbioru i musimy zwiększyć cenę to wtedy będziemy 
dyskutowali.  Podjęliśmy  uchwałę  odnośnie  opłaty  za  odbiór  odpadów  i  ta  kwota 
obowiązuje. Po przetargu przedstawimy konkretne wyliczenia.

Radny Michał Sztafiński: Jeżeli chodzi o przyjęcie odpadów na wysypiska, to z tego co 
pan mówił cenę ustala zakład, a z tego co pamiętamy to cenę głównie ustalał Prezydent 
Bielska – Białej.  

Burmistrz  Marian Trela:  Ja myślę,  że  głównym  udziałowcem jest  miasto.  Nie  ustalał 
prezydent,  wyszło  z  kalkulacji.  Było  odwołanie,  trwało  to  bardzo długo.  aż ktoś  podjął  
decyzję, że jest to nie zgodne z przepisami i nie wiem jak to wygląda, czy muszą zwrócić  
teraz czy od teraz będą niższe opłaty. To zaskarżyła firma, która wygrała u nas przetarg.

8. Kalendarz imprez kulturalnych na rok 2015.

Dyrektor  M-GOK  Aleksander  Nowak rozdał  wszystkim  radnym  kalendarz  imprez 
kulturalnych  planowanych  do  realizacji  w  roku  2015  –  co  stanowi  załącznik  nr  4  do 
protokołu.

Dyrektor M-GOK Aleksander Nowak:  Daty mogą nieznacznie ulec zmianie lub zostać 
sprecyzowane  w  najbliższym  czasie.  Jeśli  którakolwiek  z  organizacji  działających  na 
terenie gminy wyrazi chęć zorganizowania imprezy nie wpisanej w kalendarz kulturalny,  
będzie to możliwe tylko wtedy jeśli M-GOK pozyska na ten cel środki zewnętrzne lub ze 
środków własnych organizacji lub stowarzyszenia.

Radny Tadeusz Grzywa poinformował, że w kalendarzu ''uciekły'' 30 sierpnia dożynki w 
Dankowicach.

9. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji  celowej dla Powiatu Bielskiego w 
2015 r. z przeznaczeniem na dofinansowanie wydatków ponoszonych przez Powiat 
w  związku  ze  świadczeniem  usług  przewozowych  w  zakresie  publicznego 
transportu zbiorowego w 2015 roku.

Przewodniczący RM Stanisław Nycz odczytał projekt uchwały i dodał, że został szcze-
gółowo omówiony i pozytywnie zaopiniowany na wszystkich komisjach.

Przewodniczący RM Stanisław Nycz:
– Czy są pytania lub uwagi? - Nie widzę.
– Kto jest za podjęciem uchwały? 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.
,,Za '' - 15,  „przeciw'' – 0,  „wstrzymało się'' – 0.



UCHWAŁA NR VI/39/15
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

w sprawie

udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Bielskiego w 
2015 r. z przeznaczeniem na dofinansowanie wydatków ponoszonych przez Powiat 
w związku ze świadczeniem usług przewozowych w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego w 2015 roku

******

2) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umo-
wy najmu nieruchomości gruntowej położonej w Wilamowicach

Przewodniczący RM Stanisław Nycz odczytał projekt uchwały i dodał, że projekt był po-
zytywnie zaopiniowany na komisji.

– Czy są pytania lub uwagi? - Nie widzę.
– Kto jest za podjęciem uchwały? 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.
,,Za '' - 15,  „przeciw'' – 0,  „wstrzymało się'' – 0.

UCHWAŁA NR VI/40/15
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

 w sprawie

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy najmu nieruchomości gruntowej położonej w Wilamowicach

*****

3) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bez-
domności zwierząt na terenie gminy Wilamowice.

Przewodniczący RM Stanisław Nycz odczytał projekt uchwały i dodał, że projekt był po-
zytywnie zaopiniowany na komisji.

– Czy są pytania lub uwagi? - Nie widzę.
– Kto jest za podjęciem uchwały? 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.
,,Za '' - 15,  „przeciw'' – 0,  „wstrzymało się'' – 0.

UCHWAŁA NR VI/41/15
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

 w sprawie

 przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bez-
domności zwierząt na terenie gminy Wilamowice.



4) wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Wilamowice środków stano-
wiących fundusz sołecki

Przewodniczący RM Stanisław Nycz odczytał projekt uchwały i dodał, że projekt był po-
zytywnie zaopiniowany na komisji.

– Czy są pytania lub uwagi? - Nie widzę.
– Kto jest za podjęciem uchwały? 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.
,,Za '' - 15,  „przeciw'' – 0,  „wstrzymało się'' – 0.

UCHWAŁA NR VI/42/15
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

 w sprawie

wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Wilamowice środków stano-
wiących fundusz sołecki

******

5) przekazania środków finansowych  dla  Komendy Miejskiej  Państwowej  Straży 
Pożarnej  w  Bielsku  –  Białej  z  przeznaczeniem  na  dofinansowanie  zakupu 
nowego  samochodu  ratowniczo  –  gaśniczego  dla  Jednostek  Ratowniczo  – 
Gaśniczych PSP

Przewodniczący RM Stanisław Nycz odczytał projekt uchwały i dodał, że projekt był po-
zytywnie zaopiniowany na komisji.

– Czy są pytania lub uwagi? - Nie widzę.
– Kto jest za podjęciem uchwały? 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.
,,Za '' - 15,  „przeciw'' – 0,  „wstrzymało się'' – 0.

UCHWAŁA NR VI/43/15
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

 w sprawie

przekazania  środków  finansowych  dla  Komendy  Miejskiej  Państwowej  Straży 
Pożarnej w Bielsku – Białej z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu nowego 
samochodu ratowniczo – gaśniczego dla Jednostek Ratowniczo – Gaśniczych PSP

******

6) powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Wilamowicach

Przewodniczący RM Stanisław Nycz odczytał projekt uchwały i dodał, że projekt był po-
zytywnie zaopiniowany na komisji oraz podał nazwiska członków komisji – wszyscy wyra-
zili zgodę.



1) Kazimierz Cebrat
2) Stanisława Kudłacik
3) Jerzy Norymberczyk
4) Andrzej Nycz
5) Stanisław Nycz

– Czy są pytania lub uwagi? - Nie widzę.
– Kto jest za podjęciem uchwały? 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.
,,Za '' - 15,  „przeciw'' – 0,  „wstrzymało się'' – 0.

UCHWAŁA NR VI/44/15
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

 w sprawie

powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Wilamowicach

******

     7) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilamowice

Przewodniczący RM Stanisław Nycz oddał głos pani Skarbnik,  która odczytała projekt 
uchwały.

Przewodniczący RM Stanisław Nycz:
– Czy są pytania lub uwagi? - Nie widzę.
– Kto jest za podjęciem uchwały? 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.
,,Za '' - 15,  „przeciw'' – 0,  „wstrzymało się'' – 0.

UCHWAŁA NR VI/45/15
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

 w sprawie

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilamowice

******

8) Wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2015

Przewodniczący RM Stanisław Nycz oddał głos pani Skarbnik.
Pani Skarbnik odczytała projekt uchwały.

Przewodniczący RM Stanisław Nycz:
– Czy są pytania lub uwagi? - Nie widzę.
– Kto jest za podjęciem uchwały? 



W głosowaniu brało udział 15 radnych.
,,Za '' - 15,  „przeciw'' – 0,  „wstrzymało się'' – 0.

UCHWAŁA NR VI/46/15
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

 w sprawie

Wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2015

*******

10.  Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje.

Burmistrz Marian Trela: Ustosunkuję się najpierw do interpelacji pan Władysława Carbo-
la. Ubytki przy drodze powiatowej na ulicy Bielskiej w Pisarzowicach – ten temat był zgła -
szany już kilkakrotnie do powiatu i obiecano nam, że coś w najbliższym czasie w tej spra-
wie zrobi. Odnośnie drzew przy poboczu to dzisiaj  była wizja lokalna odnośnie wycinki  
ośmiu drzew przy tej drodze. Światła zwalniające na ulicy Sosnowej  i rondo przy Biedron-
ce – temat był już wielokrotnie sygnalizowany do zarządu powiatowego. Ulica Miła – re-
monty się już rozpoczęły a odnośnie odwodnienia tej drogi to tam był rów na skrzyżowaniu 
ulicy Miłej i Jutrzenki, został ten rów odtworzony a przy ulicy Jutrzenki przejęliśmy działkę 
pod rów.
Odnośnie interpelacji pana Cieślaka – umocnienie na ulicy Pańskiej – musimy sprawdzić.
Przepust również musimy zobaczyć; głazy na rondzie jest to sprawa dyskusyjna.  Ulica 
Starowiejska odnośnie umocnienia brzegu – będą przeglądy rzek; pochylone drzewa – 
trzeba zobaczyć, które i jak one wyglądają.
Odnośnie zapytania pana sołtysa Tadeusza Dziubka- od 1 kwietnia będziemy mieli dzie-
sięciu bezrobotnych,a siedmiu którzy się tym zajmą i w pierwszej kolejności będą sprzątać 
przy drogach powiatowych.
Odnośnie zapytania pani sołtys Edyty Nycz - ulica Dolna ścięcie poboczy – zgłosimy do 
zarządu dróg; ulica Pielgrzymów- oberwane rowy – w tej chwili rozpoznamy sprawę bo te  
rowy są tam bardzo głębokie; ulica Akacjowa – popękany asfalt – w najbliższym czasie te-
mat będzie zrealizowany.

Radny Andrzej Nycz: A co z drzewami na ulicy Kolonia?

Kierownik Kazimiera Gabryś: Byliśmy tam dwukrotnie i tylko jedno suche drzewo zostało 
zlokalizowane i w związku z tym, postanowiliśmy, że teraz na wiosnę sprawdzimy, które 
drzewa w ogóle żyją i rosną a które nie i wystąpimy o ich wycinkę.

Radny Grzegorz Cieślak: Odnośnie tej wizji lokalnej na ulicy Pańskiej to prosiłbym, żeby 
podać jakiś termin, żeby mieszkańcy mogli w tym uczestniczyć

11. Sprawy bieżące Rady – wolne wnioski.

Przewodniczący RM Stanisław Nycz przedstawił pismo II Wicewojewody, odnośnie moż-
liwości  przyjęcia repatriantów i  poinformował wszystkich, że zostanie ono przekazane i  
szczegółowo omówione na kwietniowych komisjach.



Przewodniczący przypomniał radnym o składaniu oświadczeń majątkowych.

12. Zakończenie sesji.

Pan  Przewodniczący  ogłosił  zakończenie  VI  po  wyborach  sesji  Rady  Miejskiej,  
podziękował wszystkim za obecność. ( godz.17.00).

Przewodniczący Rady Miejskiej

  Stanisław Nycz

Protokołowała:
Edyta Nycz          


